
Protokoll fra årsmøte i 
Skjeppsjøen hytteforening  

9. juli 2016 kl. 13 
 
Møtested: 
André Solhaugs hytte Solro i Torsætervegen 464, Skreia 
 
Tilstede: 
Fra styret: Kasserer Nina Hveem Carlsen, sekretær André Solhaug og 
styremedlemmer Jo Solberg og Helga Hole Thomesen 
Øvrige medlemmer: Ole Dietrichson, Lillian Brekke Hensvold, Kirsti Holm-Glad, 
Elisabeth Tømta Jansen, Bodil Kihle, Hans Kihle, Kari Prestesæter, Gunn 
Ringelien, Magne-Ivar Ringelien, Arne Schjønsby, Karianne Solhaug og Grethe 
H. Solberg 
 
Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Valg av møteleder 
3. Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen 
4. Årsmelding 
5. Regnskap 
6. Valg 
7. Eventuelt 

Referat: 
1. Innkallingen ble godkjent 
2. Nina ble valgt som møteleder 
3. Grethe H. Solberg og Kari Prestesæter ble valgt til å undertegne 

protokollen 
4. André leste opp årsmeldingen. 

Ingen av møtedeltakerne rapporterte om store skader etter beverne, men 
de er åpenbart fortsatt aktive. Det er observert beverhi ved demningen og 
lengre sør på vestsiden av sjøen. I følge Kari Prestesæter kan man jakte 
bever, men møtet konkluderte med at foreningen ikke skal foreta seg noe 
spesielt. 
Møtedeltakerne rapporterte at de er positive til den nye Facebooksiden. 
André Solhaug motiverte til å dele bilder og nyheter fra alle medlemmer. 
André Solhaug kontakter Totenåsløyper og rapporterer at foreningen og 
medlemmer er positive til etablering av skiløype fra Torsætra til 



Skjeppsjøen. Møtedeltakerne var positive til å delta i dugnad for 
etablering. 
Jo Solberg orienterte at de har fått tillatelse til å rive sin hytte og bygge ny 
i samme størrelse. Det er ikke snakk om at regelverket er endret, men de 
har fått tillatelse via et enkeltvedtak. 

5. Nina orienterte at det var en liten tilbakegang på kr. 117,47 i regnskapet 
for 2016. Innbetalingene for 2016 er på vei inn på konto kunne hun 
rapportere om. I år ble det sendt ut giro med beløp for to år for de som 
ikke betalte i fjor. Kontingenten ble vedtatt å være kr. 100,- som tidligere. 

6. Jo Solberg ble valgt som nestleder. Helga Hole Thomesen og André 
Solhaug ble også gjenvalgt. 

7. Arne Schjønsby spurte om medlemmenes erfaringer med solcelleanlegg 
og det ble snakket løst om dette. 
«Hotellet»: Det bor nå et lite antall ungdommer der som blant annet deltar 
i fotballaktiviteter i bygda. Det ble rapportert at de er velfungerende og 
positive. 

 
Neste møte avholdes første helg i juli 2017 hos Lillian Brekke Hensvold. 
 
Møtet ble hevet kl. 1415. 
 
Referent: André Solhaug 
 
Protokollen er godkjent: Grethe H. Solberg (sign.) 
    Kari Prestesæter (sign.) 
 
(Originalen til dette referatet befinner seg i Skjeppsjøen Hytteforenings 
styreprotokoll-bok.) 


